
بسمه تعالی 

صورتجلسه دهمین جلسه کارگروه

 "نظام اعتباربخشی ملی و تدوین استانداردهای آموزشی"

دهمین جلسه کارگروه نظام اعتبار بخشی ملی و تدوین استانداردهای آموزشی روز دوشنبه مورخ 

۱۴۰۲/۱۲/۷ با حضور نمایندگان محترم دانشگاههای کلان منطقه ۱۰ آمایشی، راس ساعت ۱۱ ظهر تشکیل 

گردید. 
 حاضرین در جلسه:

آقای دکتر محسن ضیائی فرد (مرکزآموزشی تحقیقاتی و درمانی قلب و عروق شهید رجایی)  

خانم دکتر نسیم عبادتی (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی تهران)  

خانم دکتر ساناز زرگر (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی ارتش) 

خانم دکتر شاداب شاه علی ( دانشگاه تربیت مدرس) 

خانم دکتر فهیمه رنجبر کرمانی (موسسه انتقال خون) 

خانم دکتر معصومه عزیزی (انستیتو پاستور ایران) 

آقای دکتراکبر بلوردی (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی شهید بهشتی) 

آقای دکتر امیر میری (دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی بقیه ا... الاعظم عج) 

آقای دکتر محمد حسین احمدی (دانشگاه شاهد) 

غایبین جلسه: 

آقای دکتر سینا کشاورز  وخانم  دکتر فریبا یادگاری (دانشگاه علوم توانبخشی و سلامت اجتماعی) 

موارد مطرح شده در جلسه:

در ابتدای جلسه خانم دکتر نجومی، گزارشی درخصوص موارد مطرح شده درجلسه کلان منطقه  

ارائه دادند.

با توجه به لزوم ورود اطلاعات مربوط به اعتباربخشی مراکز آموزشی و درمانی، موسسه ای و دوره  

های آموزشی کلان منطقه ۱۰ آمایشی در سامانه  HOP ، طی مکاتبه ای از دانشگاههای کلان منطقه 

درخواست شد که اطلاعات مربوط به نتایج اعتباربخشی های انجام شده را به این دانشگاه ارسال 

نمایند که بجز از دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی تهران از سایر دانشگاهها 

پاسخی دریافت نشد که ضمن ارسال نامه پیرو، موضوع جهت پیگیری توسط نمایندگان در جلسه 

مطرح گردید.



در مورد مشارکت اعضای کارگروه در دانشگاه های مبدا جهت برنامه ریزی رفع نقایص اعتبار  

بخشی های موسسه ای، بیمارستان های آموزشی و برنامه ای توضیح داده شده و بحث و بررسی 

شد. مقرر شد اعضای محترم کارگروه، پیگیر تدوین برنامه های عملیاتی در دانشگاه ها باشند. 

مطابق با دستور جلسه خانم دکتر شاداب شاه علی در خصوص وضعیت کلّی دانشگاه تربیت  

مدرس و همچنین اعتباربخشی موسسهای دانشگاه مربوطه گزارش کاملی را ارائه نمودند. در مورد 

نقاط قوت این دانشگاه بحث و بررسی شده و تجارب آنها به مشارکت گذاشته شد. 

در مورد مشارکت کارشناسان و اعضای غیر هیئت علمی در ارزیابی به خصوص موسسه ای و  

بیمارستان های آموزشی، پیشنهادی از طرف یکی از نمایندگان دانشگاه ها مطرح شد که مقرر 

گردید بررسی شود. 


